

# 检验检疫学刊

2010年 第20卷 第4期 8月20日出版(双月刊)

## 研究报告

- 五种血清型柯萨奇病毒的实时荧光 RT-PCR 检测方法研究 ..... 潘良文 黄一 李想等(1)
- 硫含量在出口航煤馏分中分布分析 ..... 牟明仁 赵雪蓉 郑建国等(6)
- 烟花爆竹用烟火药剂时间—压力测试研究 ..... 张光辉 谭爱喜 江资成等(9)
- 硅灰石灼减量测试中不确定度分量贡献矢量谱的相似度分析 ..... 曾泽 蒋维旗 孔平(12)
- 磺胺嘧啶在欧洲鳗鲡体内的药代动力学研究 ..... 林丽聪 樊海平 廖碧钗等(14)
- 2006 -2009 年首都机场口岸蜚蠊密度监测报告 ..... 杨松梅 杨丽英 曹建中等(18)

## 应用研究

- 用能产品能效技术性贸易措施 WTO/TBT 通报现状及应对研究 ..... 许立 王力舟 乔雨(20)
- 出口配电变压器的能效技术贸易壁垒分析 ..... 卢康平 王兵 蒋龙(25)
- 山东口岸进口原油品质分析与对比研究 ..... 李冬 亓秉哲 陈春光等(32)

## 风险分析

- RAC 在进出口商品检验风险分析中的应用 ..... 马军 汤隽华 王连江等(35)
- LEC 风险分析方法在塑胶玩具检管方式选择中的应用研究 ..... 兰敏 陈文辉 苏南(39)

## 国外检验检疫

- 朝鲜民主主义人民共和国质量监管体系介绍 ..... 暴书婵 邓婷婷 赵勇胜等(43)

## 上海出入境检验检疫局“大型港口放射性安全计划及检测技术的研究”课题专栏

- 基于系统论的大港入境放射性安全计划 ..... 杨振宇 胥彦翔 王智等(45)
- 大型海运集装箱港口放射性安全方案研究 ..... 周一鸣 柴长虹 胥彦翔等(49)
- 建立口岸放射性突发事件应对机制的研究 ..... 王新宇 刘峰 杨振宇等(53)
- 大港放射性安全人力资源配备和培训方案的研究 ..... 柴长虹 周一鸣 杨振宇等(58)
- 国境口岸旅检的放射性监测工作探讨 ..... 蒋屹 郭裕彬 魏伟等(63)
- 入境快件放射性安全监测探讨 ..... 裘文玮 杨振宇 李丰等(67)
- 放射性检测仪器原理及应用 ..... 杨振宇 王智 柴长虹等(70)
- 口岸放射性检测仪器的使用 ..... 杨振宇 王智 柴长虹等(74)

## CONTENTS IN BRIEF

- Research on Detection of Five Serotypes of Coxsackie Viruses with Real - Time RT - PCR ..... Pan Liangwen, Huang Yi, Li Xiang, et al. (1)
- Analysis of Distribution of Sulfur Content in Export Jet Fuel's Fractions ..... Mu Mingren, Zhao Xuerong, Zheng Jianguo, et al. (6)
- Experimental Study on Time/Pressure Tests for Pyrotechnic Composition in Fireworks ..... Zhang Guanghui, Tian Aixi, Jiang Zicheng, et al. (9)
- Analysis of Similar Degree of Vector Charts on the Contributions of Uncertainty Contents in the Measurements of L. O. I. in Wollastonite ..... Zeng Ze, Jiang Weiqi, Kong Ping, et al. (12)
- Pharmacokinetics of Sulfadiazine in European eels (*Anguilla anguilla*) ..... Lin Licong, Fan Haiping, Liao Bichai, et al. (14)
- Monitoring of Cockroach Density in Beijing Capital International Airport, 2006 ~ 2009 ..... Yang Songmei, Yang Liying, Cao Jianzhong, et al. (18)
- The Research on Situations and of WTO/TBT Notifications for Energy Efficiency of the Energy Using Products and Coping with these Notifications ..... Xu Li, Wang Lizhou, Qiao Yu (20)
- TBT Study on Energy Efficiency of Distribution Transformers ..... Lu Kangping, Wang Bin, Jiang Long (25)
- Quality Analysis and Comparison Research on Imported Crude Oils at Shandong Ports ..... Li Dong, Qi Bingzhe, Chen Chunguang, et al. (32)
- The Application of the Theory of RAC in Risk Assessment of Input and Export Commodities Subject to Inspection ..... Ma Jun, Tang Junhua, Wang Lianjiang, et al. (35)
- The Application of LEC Risk Analysis in the Mode of the Plastics Toys Inspection & Supervision ..... Lan Min, Chen Wenhui, Su Nan (39)
- The Quality Control System of Democratic People's Republic of Korea ..... Bao Shuchan, Deng Tingting, Zhao Yongsheng, et al. (43)
- Establishment of Entry Radioactive Safety Plan in Megaport Based on System Theory ..... Yang Zhenyu, Xu Yanxiang, Wang Zhi, et al. (45)
- Research of Entry Radioactive Safety Program in Mega Container Port ..... Zhou Yiming, Chai Changhong, Xu Yanxiang, et al. (49)
- Research on Establishing Coping Mechanism of Radioactive Emergencies in Port ..... Wang Xinyu, Liu Feng, Yang Zhenyu, et al. (53)
- Research on Human Resources and Personnel Training of Radioactive Safety in Megaport ..... Chai Changhong, Zhou Yiming, Yang Zhenyu, et al. (58)
- Discussion of Radioactive Monitoring for Passenger Quarantine at Frontier Port ..... Jiang Yi, Guo Yubin, Wei Wei, et al. (63)
- Discussion of Radioactive Security Detecting of Immigration Express ..... Qiu Wenwei, Yang Zhenyu, Li Feng, et al. (67)
- Principle and Application of Radioactive Detection Instruments ..... Yang Zhenyu, Wang Zhi, Chai Changhong, et al. (70)
- Usage of Radioactive Detection Instruments at Port ..... Yang Zhenyu, Wang Zhi, Chai Changhong, et al. (74)
-